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بــازی چهارشــنبه شــب پرســپولیس – 
آلومینیــوم اراک حکم افتتاحیه قهرمان 
دوگانــه فصــل قبــل فوتبــال ایــران را 
خواهــد داشــت و بــا توجــه بــه شــروع 
فصــل تــازه حتمــاً بیننــده تلویزیونــی 
بســیاری خواهد داشت اما از آن مهم تر 
پتانســیل حضــور تعــداد تماشــاگران 
زیــادی را حتــی در میانــه تابســتان گــرم 

پایتخــت دارد.
پرسپولیس در اولین بازی فصل میزبان 
اســت و هــواداران ایــن تیــم مشــتاقند 
تــا بعــد از آن قهرمانی هــای دلچســب و 
تاریخــی، شــمایل تــازه تیــم جدیدشــان 

را ببیننــد و برانــداز کنند. هــر چند چهره 
پرســپولیس در ترکیــب اصلــی تغییــر 
بســیار کمــی خواهــد داشــت و تنهــا دو 
بازیکــن تــازه وارد)کنعانــی زادگان و 
زاهــدی( بــه ترکیــب می رســند کــه آنهــا 
نیــز بــا توجــه بــه ســابقه پرسپولیســی 
شــان بازیکن خیلی جدیدی به حســاب 
د  پیش بینــی می شــو مــا  ا ینــد  نمی آ
افتتاحیه پرســپولیس پرتماشاگر باشد.

در چنین شرایطی دیروز و در فاصله 72 
ســاعت از این مســابقه هیچ چیز درباره 
تعــداد تماشــاگران، شــرایط ورزشــگاه 
آزادی و نرخ بلیت تماشــای این مسابقه 

مشــخص نبــود و تلاش هــای مــا بــرای 
گرفتــن اطلاعــات از مســئولان ســازمان 
لیــگ و ورزشــگاه آزادی بی نتیجــه مانــد 
و مدیــران پرســپولیس هــم اطلاعــات 

ناقصــی داشــتند.
در شرایطی که بازسازی ورزشگاه آزادی 
همچنــان ادامه دارد مشــخص نیســت 
تعداد ســکوهایی کــه می توانند میزبان 
تماشــاگران این بازی باشــند نســبت به 
بــازی فینــال جــام حذفــی کــه 12 خرداد 
برگــزار شــد بیشــتر شــده یــا نــه. مرمت 
ورزشــگاه آزادی از ماه ها قبل آغاز شــده 
و از آنجایــی کــه شــامل مقــاوم ســازی، 

سبک سازی، اجرای سکوها و در نهایت 
نصــب صندلی ها خواهد شــد همچنان 
ادامــه دارد کمــا اینکه نصب ســکوهای 
پیــش ســاخته از جمعــه شــروع شــده و 
مشــخص نیســت نصــب صندلی هــا تــا 
روز بــازی تمــام خواهد شــد یا نــه و اصلاً 
چــه تعــداد صندلــی آمــاده پذیرایــی از 

تماشــاگران است.
هر چه هست بازی با حضور تماشاگران 
برگــزار می شــود، بانــوان پرسپولیســی 
فعــلاً نمی تواننــد تماشــاگر بــازی تیــم 
مــا مشــخص  محبوب شــان باشــند ا
نیســت چــه تعــداد تماشــاگر می توانند 

بــه ورزشــگاه بیاینــد. دربــاره گیت هــای 
فــروش بلیــت ورزشــگاه آزادی و نــرخ 
بلیت هــا هــم هــچ چیــز اعــلام نشــده. 
تعییــن نــرخ بلیت توســط خود باشــگاه 
پرســپولیس بــه عنــوان میزبــان انجــام 
می شــود اما بلیت فروشــی الکترونیکی 
طبــق روال بایــد از 48 ســاعت قبــل از 
بــازی یعنــی از ســاعت 19:30 دقیقــه 
امشــب آغــاز شــود امــا نــه در باشــگاه 
پرســپولیس کســی نــرخ بلیــت تعــداد 
تماشــاگرانی که می تواننــد بلیت بخرند 
را می دانــد نــه در ســایت بلیت فروشــی 
خبــری دراین باره منتشــر شــده اســت.

بلاتکلیفی عجیب برای تماشای بازی افتتاحیه پرسپولیس در فصل جدید

ورزشگاه آزادی کامل شده؟ چه تعداد تماشاگر؟ بلیت چند؟

 zسوژه

 zخبر

فرزاد آشوبی:

قهرمانی آسیا؟ فکرش را نکنید!

بازیکــن ســابق پرســپولیس و یکــی از مربیــان تیم های پایه این باشــگاه در 
پایان در پاســخ به این ســؤال که »می توان به قهرمانی پرســپولیس در آسیا 
فکر کرد؟« گفت: حرف زدن درباره قهرمانی پرســپولیس در آســیا منطقی 
نیست. لیگ قهرمانان آسیا شرایطی کاملاً متفاوت نسبت به لیگ داخلی 
دارد و بایــد بــا قــدرت و تــوان بیشــتری به مصــاف تیم های  قــوی و بازیکنان 

سرشناس شــان رفت. 

هیأت مدیره پرسپولیس

صحبت درباره تشکیل تیم »ب«

نشســت هیــأت مدیــره دیــروز برگــزار شــد کــه در ایــن نشســت همــه اعضــا و 
مدیرعامــل حضــور داشــتند. در ابتــدای این نشســت رضا درویش، گزارشــی را 
از رونــد مســائل مالــی، مذاکرات برای جذب اسپانســر و مــوارد مربوط به نقل و 
انتقالات بازیکنان ارائه کرد. در این جلســه همچنین با توجه به قوانین جدید 
نقل و انتقالات که در قالب دستورالعمل ناظر بر قراردادها ابلاغ شد، حاضران 
جلسه درباره راه اندازی تیم »ب« و جوانب امر با یکدیگر به مشورت نشستند.

عبدالرزاق حمدالله

دوباره بحث پرسپولیس جدی شد

با قرار گرفتن نام این مهاجم مراکشــی در لیســت خروج الاتحاد عربســتان 
بــار دیگــر  بحــث حضــور او در پرســپولیس مطرح شــده اســت. نونو ســانتو 
ســرمربی پرتغالــی الاتحــاد گفتــه: او را بــه خاطر آســیب دیدگی از فهرســت 
خــارج نکــردم. او در فهرســت تیــم قــرار نــدارد و بایــد بــا او صحبــت کنیم تا 
سرنوشــتش مشــخص شــود. با این حســاب جدایی این مهاجم از الاتحاد 

قطعــی اســت امــا او از تیم هــای اماراتی هم پیشــنهاد دارد.

چنــد روز پیــش در میــان انبــوه اخبــار و 
شــایعات نقــل و انتقالاتی خبــر آمد یحیی 
گل محمدی از باشــگاه خواسته بازیکنانی 
کــه فقــط یــک فصــل دیگــر قــرارداد دارند 
را دعــوت کــرده و قراردادشــان را تمدیــد 
کنــد. ایــن خبر از آن جهــت عجیب بود که 
تیــم در حــال آماده ســازی و آمــاده شــدن 
بــرای شــروع فصــل تــازه بــود و از طرفــی 
بحــث خــروج یــک بازیکن و اضافه شــدن 
مهاجــم خارجــی در اولویــت اخبــار مربوط 

بــه پرســپولیس قــرار داشــت.
در لیســت گل محمدی نام هــای مختلفی 
بــه چشــم می خــورد امــا دو بازیکــن زودتر 
از همــه پیشــقدم شــدند که قراردادشــان 
با پرســپولیس را تمدید کنند. علی نعمتی 
و فرشــاد فرجــی کــه هــر دو نفــر در پدیــده 
شــاگرد گل محمــدی بودنــد و بــا شــرایط 
عجیبی پرسپولیســی شدند به ساختمان 
باشــگاه رفتنــد تــا دعــوت یحیــی را لبیــک 

بگویند.
نعمتــی و فرجــی بــرای گرفتــن رضایتنامــه 
خود از باشگاه شهرخودرو مشهد آپارتمان 

فروختند و خودشــان پول رضایتنامه شان 
را دادنــد و بــا مبالــغ معقــول و حتی پایینی 
نسبت به بسیاری از بازیکنان لیگ برتری 
تیم هــای رقیــب پرسپولیســی شــدند. 
ایــن دو نفــر بــه عشــق پرســپولیس و البته 
پیشــرفت فوتبال شــان دســت بــه چنیــن 
اقــدام بزرگــی زدنــد امــا جالــب اســت کــه 
حتــی فصــل قبــل نیــز رقــم قراردادشــان 

پاییــن بود.
علــی نعمتــی کــه حالا قرار اســت ســومین 
را  فصــل حضــورش در پرســپولیس 
ســپری می کنــد در فصــل اول حضــور در 
پرســپولیس قــراردادی 4 میلیــارد و 700 
میلیــون تومانــی داشــت و فصــل قبــل 
هــم قــراردادی 5 میلیــارد و 640 میلیــون 
تومانی بســته بود که از رقم قرارداد برخی 
بازیکنــان کامــلاً نیمکت نشــین و بی تأثیر 
تیم های رقیب هم پایین تر اســت و شــاید 
او حــق داشــته باشــد کــه در مصاحبه اش 
صراحتاً از هیأت مدیره و مدیریت باشگاه 
پرســپولیس بخواهــد رقــم قــراردادش را 

بــالا ببرند.
فرشــاد فرجــی نیــم فصل زودتــر از نعمتی 
بــه پرســپولیس آمــد و بعــد از دو قهرمانــی 
لیــگ بــا ســرخ ها در شــرایطی کــه مــدام 
گفتــه می شــد نامــش در فهرســت خــروج 

قرار دارد برای تمدید پیشقدم شد. فرجی 
فصــل قبل قرارداد 4.2 میلیاردی داشــت 
و فصــل قبل تــر از آن هــم بــا 3.5 میلیــارد 

تومــان قــرارداد بســته بود.
ایــن بازیکنــان در حالــی بــرای تمدیــد 
قــرارداد پیشــقدم شــدند کــه اگــر رقــم 
پایــه قراردادشــان بــرای فصــل جدیــد 25 
تــا 30 درصــد هــم افزایش داشــته باشــد، 
رقــم نهایــی در مقایســه بــا ارقــام نجومــی 
کــه برخــی باشــگاه های لیــگ برتــری بــه 
بازیکنــان درجــه 2 و 3 شــان می دهنــد 

چیــزی نخواهــد شــد.
در عیــن حــال شــاید برخی بگوینــد فرجی 
و نعمتــی بازیکنــان متوســطی هســتند 
و اینکــه پرســپولیس آنهــا را بــرای تمدیــد 
قــرارداد صــدا کنــد بــرای ایشــان یــک 
بــرد بــزرگ بــه حســاب می آیــد و بایــد از 
خدایشــان باشد که گل محمدی و باشگاه 
چنیــن خواســته اند امــا در زمانــه ای کــه 
فوتبالیســت های جــوان و کم ســابقه یــا با 
ســابقه حضــور در تیم هــای کوچــک بــرای 
هــر اقــدام خــود همــه جوانــب را بارهــا 
می ســنجند و از چندیــن نفــر مشــاوره 
می گیرنــد یــا در زمانه ای که شــرایط نقل و 
انتقالاتی آنقدر بد شده که بازیکن زیر23 
ســال بــا دو بــازی خــوب برای پرســپولیس 

طاقچــه بالا می گــذارد، طبیعتــاً بازیکنانی 
که هر کدام سه چهار جام در این دو، دو و 
نیم ســال با پیراهن پرســپولیس به دست 
آورده انــد بایــد بیشــتر کلاس بگذارنــد که 
نعمتی و فرجی به هیچ وجه در این دسته 

از بازیکنــان جــا نمی گیرنــد.
فرجی و نعمتی بازیکنان کوچکی نیستند. 
نعمتی دو ســال قبــل بهترین خرید یحیی 
در تیمــی بــود کــه نایــب قهرمــان شــد و 
فصــل قبل هم در بیشــتر مواقــع در دفاع 
چــپ و پســت غیرتخصصــی بازی هــای 
قابــل قبولــی ارائــه داد. فرجــی در نیــم 
فصــل اول حضورش در پرســپولیس کنار 
کنعانــی زادگان عالــی بــود و بــا اینکه فصل 
بعــد کمــی متزلــزل بــود او پارســال خیلــی 
کــم بــازی کــرد امــا مثــل نعمتــی بازیکنــی 
دوپســته بــوده و فوتبالیســتی نیســت کــه 
براحتــی بتــوان از او چشم پوشــی کــرد. 
همیــن امســال جــواد نکونــام بــرای خــط 
دفاعی اســتقلال روی جذب فرشاد فرجی 
نظر داشــت و شــایعاتی درباره انتقال این 
بازیکــن بــه فــولاد، تراکتــور و یکــی دو تیم 
دیگر لیگ برتری هم شــنیده می شــد چرا 
کــه فرجی مثل نعمتــی در هر تیمی غیر از 
پرســپولیس یا سپاهان و تراکتور می تواند 

مدافــع فیکس باشــد.

با در نظر گرفتن این مسائل هر دو بازیکن 
بــرای تمدید قرارداد پیشــقراول گروهی از 
بازیکنان فعلی پرسپولیس شدند که باید 
خیــال یحیــی را در پایــان فصــل پیش رو تا 
حــدودی راحــت کننــد وگرنــه آخــر فصــل 
بالانــس تیــم بــا تعــدد خروجی هــا بهــم 
خواهد ریخت و مشــکلات بیشتر خواهد 
شــد. در عیــن حــال اگــر بنــا بــه هــر دلیلی 
نعمتــی و فرجــی شــرایط خوبــی نداشــته 
باشند یا نیمکت نشین شوند و کمتر مورد 
استفاده قرار بگیرند پرسپولیس می تواند 
بــا توجــه بــه همیــن قراردادهــای تمدیــد 
شــده، آنهــا را بــه تیم های دیگــر فروخته و 

از قبــال آنهــا درآمدزایــی کند.
پرسپولیســی بــودن و تعصــب بــه ایــن 
پیراهــن بــه حــرف و اســتوری گذاشــتن 
نیســت و آنهایــی کــه در ایــن تیــم حضــور 
داشــته و رشــد کرده انــد قــدر عافیــت را 
بهتر می دانند. فرشاد فرجی و علی نعمتی 
دقیقاً می دانند کجا هســتند و پیراهن چه 
تیمــی را به تن می کنند. آنها پرسپولیســی 
بودن شــان را در بــوق و کرنــا نمی کننــد امــا 
از روزی کــه بــرای رســیدن بــه لباس ســرخ 
خیــز برداشــتند تــا امروز کــه یحیــی از آنها 
خواســته قراردادشــان را تمدید کنند، این 

مهــم را ثابــت کرده انــد.

قرارداد پرسپولیس 
با مجید فعلاً یکساله

پـی  ر  د  » مجیـد « شـرکت 
ه  بـا باشـگا لیـه  و فق هـای ا توا
قبـل  ز مدتـی  ا پرسـپولیس،  
تأمیـن البسـه ورزشـی تیم هـای 
فوتبال باشگاه در رده بزرگسالان 
و رده هـای پایـه را عهـده دار شـده 
است. در این مدت از البسه این 
شـرکت در تمرینـات و بازی هـای 
تدارکاتـی اسـتفاده شـد. بـا نهایی 
شـدن توافق هـا و رضایتمنـدی از 
کیفیـت محصـولات ارائـه شـده،  
دیـروز بـا حضـور رضـا درویـش و 
مجیـد سـاعدی فر مدیـران عامـل 
دو شـرکت،  قـرارداد همـکاری 
نهایـی شـد و بـه امضـای دو طـرف 

رسـید.
بـر اسـاس ایـن قـرارداد،  شـرکت 
مجیـد حداقـل بـرای یـک سـال 
آینـده تأمیـن البسـه ورزشـی مـورد 
نیـاز تیم هـای فوتبـال باشـگاه در 
رقابت هـای داخلـی و آسـیایی را 

عهـده دار شـده اسـت.
ایـن شـرکت همچنین مسـئولیت 
ری چـون  دا ا قـلام هـو ا لیـد  تو
پیراهـن تیـم را برعهـده دارد. 
عرضـه و فـروش کلـی و جزیـی این 
محصـولات به صورت اختصاصی 
در انحصـار باشـگاه پرسـپولیس 
خواهـد بـود. بـرای ایـن منظـور 
بـزودی دربـاره سـایت فـروش،  
فروشـگاه های عرضـه پیراهـن و 
البسـه پرسـپولیس و نحـوه اخـذ 
نمایندگـی فـروش،  اطلاع رسـانی 

خواهـد شـد.

 
خیال راحت 

خصوصی سازی 
از بازپرداخت وام 

پرسپولیس
حسـین امیررحیمـی سرپرسـت 
دفتـر شـرکت ها و آماده سـازی 
بنگاه های سازمان خصوصی سازی 
بـا اشـاره بـه وامـی کـه باشـگاه 
پرسـپولیس اخیـراً دریافـت کـرده، 
لیس  پرسـپو ه  شـگا با «  : گفـت
ورزشـگاه شـهدای گمنـام را بـا 
مجـوز سـازمان خصوصی سـازی 
گـروی وام خـود کـرده اسـت. در 
مـورد اینکـه ورزشـگاه شـهدای 
گمنـام وثیقـه ایـن وام شـده نیـز 
بایـد گفـت کـه ارزش ورزشـگاه 
بسـیار بالاتـر از وامـی اسـت کـه 
گرفتـه شـده. باشـگاه پرسـپولیس 
هـم مطالبـات و برنامه هایـی بـرای 
 درآمدزایی دارد که بتواند اقساط را 

بازپرداخت کند.«
وی بـا تأکیـد بـر اینکـه سـازمان 
بـع  منا ی  و ر زی  صی سـا خصو
حاصـل از افزایـش سـرمایه کـه 
در حسـاب باشـگاه پرسـپولیس 
اسـت نظـارت کامـل دارد،  گفـت: 
»حـدود 200 میلیـارد تومان منابع 
حاصـل از افزایـش سـرمایه در 
حسـاب باشـگاه اسـت؛ عـلاوه 
بـر آن باشـگاه منابعـی از جملـه 
درآمـد اسپانسـری و فصلـی کـه 
قـرار اسـت آغـاز شـود را در اختیـار 
خواهـد داشـت. همچنیـن ایـن 
باشـگاه مطالباتـی دارد،  از جملـه 
بدهی هـای دولـت بابـت قهرمانـی 
و سوپرجام و 3400 دلاری که باید 
از فیفـا بگیـرد. بـا توجـه بـه ایـن 
موضوعـات پرسـپولیس می توانـد 
وام را بازپرداخـت کنـد و منابـع 
مـازادی هـم نـزد باشـگاه باقـی 

خواهـد مانـد.«
ینکـه  میررحیمـی در مـورد ا ا
پرسـپولیس  ه  شـگا با ط  قسـا ا
ه  یـن باشـگا فتـاده و ا عقـب ا
بایـد جریمـه پرداخـت کنـد نیـز 
توضیـح داد: »نمی تـوان گفـت 
باشـگاه چـه زمانـی قـادر خواهـد 
بـود  مطالبـات خـود را دریافـت 
کنـد،  امـا  بانـک حاضـر شـده در 
قبـال ایـن مطالبـات تسـهیلات  
ارائـه دهـد. البتـه بهتـر اسـت 
بیـن درآمـد و تسـهیلات تناسـب 
وجـود داشـته باشـد امـا شـرایط 
تیمـداری در ایـران طـوری اسـت 
کـه باشـگاه ناگهـان بـه منابـع نیاز 
پیـدا می کنـد یـا از نهادهـا طلبکار 

» می شـود.

محمد قراگزلو
خبر نگار

علی نعمتی و فرشاد فرجی پیشقراولان تمدید قرارداد

پرسپولیسی های واقعی قدر عافیت می دانند

 در زمانه ای که 
فوتبالیست های 

جوان و کم سابقه 
یا با سابقه حضور 

در تیم های کوچک 
برای هر اقدام خود 
همه جوانب را بارها 

می سنجند و از 
چندین نفر مشاوره 

می گیرند یا در 
زمانه ای که شرایط 

نقل و انتقالاتی 
آنقدر بد شده که 

بازیکن زیر23 سال 
با دو بازی خوب برای 
پرسپولیس طاقچه 

بالا می گذارد، طبیعتاً 
بازیکنانی که هر 

کدام سه چهار جام 
در این دو، دو و 

نیم سال با پیراهن 
پرسپولیس به دست 

آورده اند باید بیشتر 
کلاس بگذارند که 
نعمتی و فرجی به 
هیچ وجه در این 

دسته از بازیکنان جا 
نمی گیرند


